
1 

 

Projekt protokołu nr XV/25 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 29 maja 2025 r. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 17:30. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 16 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecny był Wojciech Jagiełło. 

 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonych gości: 

Pani Barbara Barańska - Naczelnik Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska 

Głównego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Opolu, 

Pan Wojciech Jarczak - Opolski Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska, 

Pan Waldemar Weiner - Naczelnik Wydziału Inspekcji w Wojewódzkim Inspektoracie 

Ochrony Środowiska w Opolu, 

Pan Paweł Hajduk - Nadleśniczy Nadleśnictwa Kędzierzyn, 

Pan Krzysztof Wiśniewski - Zastępca Nadleśniczego Nadleśnictwa Strzelce Opolskie.  

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie do porządku 

obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii 

kolejowej nr 137 (Magistrala Podsudecka) strategicznej dla rozwoju województwa opolskiego 

i południowo-zachodniej Polski” i poddał wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 
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Porządek obrad XV sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XIV/25 z sesji Rady Miasta z dnia 29 kwietnia 2025 r.  

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Ocena jakości powietrza na terenie województwa opolskiego, ze szczególnym 

uwzględnieniem gminy Kędzierzyn-Koźle (działalność kontrolna WIOŚ). 

6. Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Kędzierzyn i Nadleśniczego Nadleśnictwa 

Strzelce Opolskie o planowanych zrębach lasów wokół Kędzierzyna-Koźla. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-

Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kędzierzyńsko-

Kozielskiego na realizację zadania pn. "Międzynarodowe Spotkania Orkiestr Dętych w 

Kędzierzynie-Koźlu". 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz 

Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego prawa własności nieruchomości gruntowej 

zabudowanej oznaczonej jako działki nr 1419/1 i 1426/5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu 

w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn przy ulicy Doktora Judyma, stanowiącej własność 

Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kuźniczka (Olchowa). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kuźniczka (Jabłoniowa). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz  

z autopoprawką I. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040, wraz z autopoprawką I. 

15. Podjęcie uchwały w przedmiocie petycji o dostosowanie aktów prawa miejscowego do 

aktualnych przepisów z zakresu ustanawiania ochrony pomników przyrody oraz 

przedstawianie organowi stanowiącemu w stałych interwałach czasowych informacji o 

stanie pomników przyrody położonych na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie petycji o podjęcie przez Radę Miasta Kędzierzyn-Koźle 

uchwały wyrażającej sprzeciw wobec projektów ustaw dotyczących ustroju sądownictwa. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 137 

(Magistrala Podsudecka) strategicznej dla rozwoju województwa opolskiego  

i południowo-zachodniej Polski. 

18. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zakończenie obrad. 

 

 

https://kedzierzynkozle.esesja.pl/posiedzenie/34d80364-e2be-4#collapse4
https://kedzierzynkozle.esesja.pl/posiedzenie/34d80364-e2be-4#collapse4
https://kedzierzynkozle.esesja.pl/posiedzenie/34d80364-e2be-4#collapse4
https://kedzierzynkozle.esesja.pl/posiedzenie/34d80364-e2be-4#collapse4
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2. Przyjęcie protokołu Nr XIV/25 z sesji Rady Miasta z dnia 29 kwietnia 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr XIV/25 z 29 

kwietnia 2025 r.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, 

Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 30 kwietnia do 28 maja 2025 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.5.2025 z 21 maja 2025 r. oraz z 28 maja 2025 r. będące uzupełnieniem informacji z 

21 maja). 

 

5. Ocena jakości powietrza na terenie województwa opolskiego, ze szczególnym 

uwzględnieniem gminy Kędzierzyn-Koźle (działalność kontrolna WIOŚ). 
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Naczelnik Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska w Opolu, Barbara Barańska, 

przedstawiła roczną ocenę jakości powietrza w województwie opolskim w formie prezentacji. 

 

Naczelnik Wydziału Inspekcji w Wojewódzkim Inspektoracie Ochrony Środowiska w Opolu, 

Waldemar Weiner, przedstawił informację o działaniach kontrolnych i ich wynikach 

przeprowadzonych przez WIOŚ w Opolu na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2024 roku.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska wspomniała o bardzo nieprzyjemnym zapachu, który 

wystąpił w marcu w okolicach osiedla Piastów-Powstańców Śląskich i Blachowni, mieszkańcy 

bali się wychodzić z domu. Podkreśliła, że takiego zapachu jeszcze nigdy nie było.  

 

Wojciech Jarczak poinformował, że było to między 7 a 12 marca, ponieważ wpłynęło wiele 

wniosków. Badania WIOŚ nie wykazały żadnych nieprawidłowości na terenie zakładów 

znajdujących się na terenie ul. Szkolnej.  

 

Andrzej Kopacki zwrócił się z pytaniem, dlaczego gazociąg koksowniczy biegnący ze 

Zdzieszowic do Kędzierzyna-Koźla, który co roku ma awarie i zatruwa ziemie i wody gruntowe 

w Kędzierzynie-Koźlu nie może doczekać się remontu.  

 

Opolski Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska poinformował,, że decyzją pokontrolną 

próbowali nakazać spółce wyremontowanie części tego gazociągu, jednak zostało to odrzucone 

w sądzie, który stwierdził że WIOŚ nie ma kompetencji do tego, żeby nakazywać firmom tego 

typu inwestycje.  

 

Andrzej Kopacki zapytał, jakie kary zostały nałożone na spółkę w związku z tymi awariami i 

do kogo gmina ma się zwrócić w tym temacie.  

 

Wojciech Jarczak poinformował, że tego typu działalność czyli przesył i awaria na gazociągu 

nie są objęte pozwoleniem i prawo nie przewiduje z tego tytułu kar. Jedynym adresatem do 

którego można się zwrócić jest firma zarządzająca tym gazociągiem. 

 

Andrzej Kopacki wyraził swoje niezadowolenie, jego zdaniem jest to nieprawdopodobne, że 

na inne podmioty można nakładać kary, a na ten podmiot nie.  

 

Jacek Król podzielił się opinią, że pewnie chodzi o ekonomię, koszty modernizacji gazociągu 

są wyższe niż straty spowodowane wyciekiem gazu. Zgodził się z panią prezydent, że ten 

zapach w marcu był bardzo intensywny i nieprzyjemny, ubolewa nad tym, że WIOŚ nie potrafi 

wskazać co było tego przyczyną.  

 

Wojciech Jarczak zaznaczył, że WIOŚ nie ma urządzeń do badania zapachów, tylko ma 

urządzenia do badania substancji chemicznych w powietrzu i takich nie stwierdzili.  

 

Fabian Pszon zwrócił się z pytaniem, czy było wysłane zapytanie do zakładów emitujących 

różne substancje do powietrza, czy prowadzą jakieś działania mogące spowodować ten zapach. 

 

Inspektor wyjaśnił, że przy każdym zgłoszeniu kierują zapytania do wszystkich zakładów na 

terenie Blachowni.   
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Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady przed przystąpieniem do 

kolejnego punktu porządku ogłosił przerwę, która trwała od 15:20 do 15:25. 

 

6. Informacja Nadleśniczego Nadleśnictwa Kędzierzyn i Nadleśniczego Nadleśnictwa Strzelce 

Opolskie o planowanych zrębach lasów wokół Kędzierzyna-Koźla. 

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Kędzierzyn, Paweł Hajduk, przedstawił raport z działalności 

Nadleśnictwa  Kędzierzyn za rok 2024 oraz plany na 2025 rok.  

 

Prezydent Miasta zwróciła się z pytaniem jakie drzewa zostały posadzone na miejscu wyciętych 

pod budowę gazociągu. 

 

Nadleśniczy poinformował, że są to drzewa liściaste, z reguły dęby i czerwone buki.  

 

Zastępca Nadleśniczego Nadleśnictwa Strzelce Opolskie Krzysztof Wiśniewski przedstawił 

prezentację na temat wykonania cięć odnowieniowych i pielęgnacyjnych w 2024 r., 

zaplanowanych cięć na rok 2025 oraz według Planu Urządzania Lasu na okres od 1 stycznia 

2022 r. do 31 grudnia 2031 r.  

 

Marcin Wołyniec zapytał o możliwość utwardzenia drogi leśnej dla ruchu pieszo-rowerowego 

między osiedlami Kuźniczka a Żabieniec, jest już wyasfaltowana ścieżką między obwodnicą a 

Żabieńcem, mieszkańcom zależy żeby utwardzić jeszcze niewielki odcinek w stronę osiedla 

Kuźniczka.   

 

Sabina Nowosielska zaproponowała, aby radny złożył zapytanie w formie pisemnej i zostanie 

wysłane do obu nadleśnictw, ponieważ nie wiadomo w tym momencie czyja to jest droga.   

 

Ewa Czubek zwróciła się do Nadleśniczego ze Strzelec Opolskich, aby na terenach Kłodnica i 

Łąki Kozielskie nie ubyło za dużo drzew, które są w bezpośredniej bliskości szklaków 

spacerowych. Zapytała, ile hektarów lasów, w okresie obowiązywania Planu Urządzania Lasu, 

jest przeznaczonych pod zręby na wspomnianych terenach.  

 

Krzysztof Wiśniewski odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć w tej chwili, musiałby 

te dane przygotować. Dodał, że w tych dwóch leśnictwach jest 2500 ha lasów, pozyskanie 

roczne to ok 14000 m³ w skali leśnictwa. 

 

Ewa Czubek zwróciła się z prośbą o przygotowanie takiej informacji, ile ha lasów jest 

planowane do wycięcia. Podkreśliła, że ze względu na zanieczyszczania i zapachy z zakładów 

chemicznych, lasy są dla mieszkańców bardzo ważne. 

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Strzelce Opolskie zaznaczył, że nadleśnictwo stara się zostawiać 

drzewa, dające ludziom cień przy głównych traktach, pomimo tego, że nigdy nie już nie będą 

spełniały żadnej wartości produkcyjnej. Zwrócił uwagę, że drzewa mogą stanowić zagrożenie 

dla mieszkańców i nadleśnictwo musi dbać o bezpieczeństwo mieszkańców. Wspomniał, że 

nadleśnictwo na północy kraju ma sprawę sądową, ponieważ dziecku spadła gałąź na głowę i 

dziecko zmarło, jest to niedoskonałość polskiego prawa.   
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Ewa Czubek zwróciła się z prośbą o informowanie Urzędu Miasta w Kędzierzynie-Koźlu o 

planowanych konsultacjach. Ponadto poinformowała, że planowała dać pod głosowanie 

wniosek podobny do przegłosowanego przez radę dwa lata temu, tylko skierowany do 

Nadleśnictwa Strzelce Opolskie, ale stwierdziła, że lepiej będzie jak radni dostaną wniosek na 

maila, aby się z nim zapoznać i przegłosują go na przyszłej sesji.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta podziękował 

zaproszonym gościom i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

 7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Małgorzata Lipczyńska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Michał Nowak zwrócił się z pytaniem czego dokładnie dotyczy uchwała.  

Kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i Zdrowia, Maja  

Mrożek-Dobber, wyjaśniła, że w usuwanym zapisie chodzi o osoby, które mają w wyroku 

eksmisje, ten zapis jest niezgodny z obowiązującymi przepisami. 

Prezydent Miasta dodała, że będzie taka możliwość, jeżeli wpłynie wniosek na Komisję Spraw 

Społecznych i komisja będzie go rozpatrywać.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XV/127/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko–

Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Małgorzata Lipczyńska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hanna Białas, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XV/128/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko–Kozielskiemu w 

zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Kędzierzynie-Koźlu 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kędzierzyńsko-

Kozielskiego na realizację zadania pn. "Międzynarodowe Spotkania Orkiestr Dętych w 

Kędzierzynie-Koźlu". 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hanna Białas, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (9 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XV/129/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego na 

realizację zadania pn. "Międzynarodowe Spotkania Orkiestr Dętych  

w Kędzierzynie-Koźlu" 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz 

Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego prawa własności nieruchomości gruntowej zabudowanej 

oznaczonej jako działki nr 1419/1 i 1426/5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 

ewidencyjnym Kędzierzyn przy ulicy Doktora Judyma, stanowiącej własność Gminy 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hanna Białas, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosów „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (3) 

Agata Blachucik, Tomasz Kiel, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XV/130/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego prawa własności nieruchomości gruntowej zabudowanej 

oznaczonej jako działki nr 1419/1 i 1426/5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 

ewidencyjnym Kędzierzyn przy ulicy Doktora Judyma, stanowiącej własność  

Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kuźniczka (Olchowa). 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-
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Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XV/131/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej  

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kuźniczka 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej 

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kuźniczka (Jabłoniowa). 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XV/132/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej  

w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Kuźniczka 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 wraz z autopoprawką I. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hanna Białas, poinformowała, że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (5) 

Agata Blachucik, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XV/133/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2025 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2025-2040, wraz z autopoprawką I. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej, Hanna Białas, poinformowała, że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (4) 

Agata Blachucik, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XV/134/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2025-2040  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

15. Podjęcie uchwały w przedmiocie petycji o dostosowanie aktów prawa miejscowego do 

aktualnych przepisów z zakresu ustanawiania ochrony pomników przyrody oraz przedstawianie 

organowi stanowiącemu w stałych interwałach czasowych informacji o stanie pomników 

przyrody położonych na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że 

stanowisko komisji jest zgodne ze stanowiskiem pani prezydent (7 głosów ,,za”). 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 
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Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XV/135/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

w przedmiocie petycji o dostosowanie aktów prawa miejscowego do aktualnych 

przepisów z zakresu ustanawiania ochrony pomników przyrody oraz przedstawianie 

organowi stanowiącemu w stałych interwałach czasowych informacji o stanie pomników 

przyrody położonych na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie petycji o podjęcie przez Radę Miasta Kędzierzyn-Koźle 

uchwały wyrażającej sprzeciw wobec projektów ustaw dotyczących ustroju sądownictwa. 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak poinformował, że komisja 

uznała, że nie ma postaw prawnych, żeby rada miasta zajmowała stanowisko w przedmiocie 

ustroju organów władzy sądowniczej, leży to poza zakresem kompetencji rady. Dodał, że 

stanowisko pani prezydent zostało lekko zmodyfikowane.  

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 5, „przeciw” – 2, „wstrzymujących się” nie było, 

pozytywnie zaopiniowała ww. stanowisko. 

Fabian Pszon stwierdził, że jest zdziwiony stanowiskiem komisji, ponieważ w 2021 r. radni 

złożyli apel dotyczący wyroku Trybunału Sprawiedliwości, który orzekł prymat prawa 

krajowego nad prawem międzynarodowymi.  Jeżeli rada miasta może się zajmować tematami 

odbywającymi się w Parlamencie Europejskim, to dlaczego w tej sytuacji rada nie ma 

kompetencji. Zapytał, na czym polega ta niekonsekwencja, dodał, że zagłosuje przeciw 

przedstawionemu stanowisku, ponieważ są to dla niego podwójne standardy. 

Michał Nowak zwrócił uwagę na punkt 4 w załączniku do uchwały, niezależnie która linia 

orzecznicza zostanie przyjęta, takiej uchwały rada podjąć nie może. Jeżeli rada przyjmie 

wariant restrykcyjny, że musi być podstawa prawna w przepisach samorządowych to sprawa 

jest jasna – nie ma żadnego przepisu, który uprawnia radę miasta do zajmowania się sądami. 

Jeżeli rada przyjmie kierunek liberalny, zgodnie z którym rada podejmowała wcześniejsze 

stanowiska, zwrócił uwagę, że nawet jeśli uznać, że rada może zajmować bez szczególnej 

podstawy prawnej głos w sprawach publicznych to zarazem jednak NSA wyraźnie wskazał, że 

nie może on propagować treści niezgodnych z prawem. Przyjęcie czegoś, co sprzeciwiałoby się 

jasno brzmiącym wyrokom, spełnia kryterium niezgodności z prawem w przypadku przyjęcia 
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stanowiska liberalnego. Jego zdaniem obojętnie jaki wariant zostanie przyjęty, w tym 

przypadku merytorycznie nie można tego pozytywnie rozstrzygnąć.  

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

PRZECIW (3) 

Jakub Gładysz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Kiel, Jacek Król 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XV/136/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

w sprawie petycji o podjęcie przez Radę Miasta Kędzierzyn-Koźle uchwały wyrażającej 

sprzeciw wobec projektów ustaw dotyczących ustroju sądownictwa  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 137 

(Magistrala Podsudecka) strategicznej dla rozwoju województwa opolskiego i południowo-

zachodniej Polski. 

 

Andrzej Kopacki poinformował, że w ostatnim czasie Komitet Obrony Dolnośląskich Linii 

Kolejowych zwracał się z prośba do licznych samorządów województwa dolnośląskiego oraz 

opolskiego w związku z przyjęciem apelu w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 137 zwanej 

potocznie Magistralą Podsudecką. W ostatnim czasie taki apel został przyjęty m.in. przez 

samorządy Paczkowa, Otmuchowa, Prudnika oraz Nysy.  

Wiesław Fąfara zwrócił uwagę, że w planie transportowym województwa opolskiego 2030 

były ujęte dwie linie 137 i 177. Zapytał, czy zostało to usunięte z planu. 
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Andrzej Kopacki stwierdził, że cały czas jest prawdopodobieństwo realizacji a tutaj trzeba 

podjąć konkretne działania i znaleźć na ten cel środki.  

Fabian Pszon zapytał, czy ten apel nie powinien zostać przedstawiony Marszałkowi 

Województwa Opolskiego. 

Andrzej Kopacki potwierdził, że można dopisać marszałka jako kolejnego z adresatów. 

Fabian Pszon zawnioskował, aby Marszałek Województwa Opolskiego został uzupełniony jako 

jeden z adresatów.  

Jacek Król zapytał, czy modernizacja magistrali linii kolejowej ma polegać na elektryfikacji. 

Andrzej Kopacki poinformował, że trzeba wymienić torowiska, przydałoby się również 

dołożenie drugiego torowiska, oprócz tego także elektryfikacja. Problemem jest niestety brak 

taboru spalinowego, linię trzeba gruntownie zmodernizować i przebudować.  

Jacek Król zwrócił uwagę, że tam gdzie nie ma zelektryfikowanych linii i jeżdżą pociągi 

spalinowe, nie ma dofinansowania Unii Europejskiej. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Agata Blachucik, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Wojciech Jagiełło 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR XV/137/25 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 29 maja 2025 r. 

w sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowej nr 137  

(Magistrala Podsudecka) strategicznej dla rozwoju województwa opolskiego  

i południowo-zachodniej Polski  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 



16 

 

 

18. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Wiesław Fąfara wspomniał o problemie przedsiębiorców z ul. Wyspiańskiego z powodu braku 

możliwości dojazdu klientów do ich punktów. 

Krzysztof Wołynkiewicz wyjaśnił, że jest dojazd do instytucji usługowo handlowych, jest 

utrudniony, ale droga nie jest zamknięta. 

Prezydent Miasta zwróciła uwagę, że wielu kierowców przejeżdżało tamtędy mimo, że nie 

korzystali z usług, dlatego wprowadzono nowe zasady – od 7 do 15 będzie stała Straż Miejska 

i nie będzie wpuszczać nieuprawnionych.  Jest możliwość dojazdu od ul. Dunikowskiego i ul. 

Kłodnickiej. Trzeba pamiętać, że jest to plac budowy, będzie tam wymieniany wodociąg. 

Dodała, że jeżeli przedsiębiorcy znajdą inne rozwiązanie bezpieczne dla pracowników strona 

urzędowa jest otwarta na propozycje.  

 

19. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji absolutoryjnej, która 

odbędzie się w czwartek 26 czerwca o godz. 10:00. 

Prezydent Miasta zaprosiła radnych na otwarcie łącznika, proponuje zaparkować przy hotelu 

Hugo, a z stamtąd autobusem w miejsce, gdzie zostanie przecięta wstęga.  

 

 

20. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  

 

 Sesja zakończyła się o godzinie 17:30. 

 

  

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 


